
 
Lausunnon antaminen vuoden 2024 jätemaksutaksasta 
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Valmistelija Valmistelu ja lisätiedot: vs. kunnanjohtaja Kari Kankaanranta, puh. 044 

422 4020. 
 
Forssan kaupungin jätelautakunta on valmistellut jätetaksan vuodelle 2024 
yhteistyössä Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy:n kanssa. Jätelautakunta 
pyytää toimialueen kunnilta lausuntoja ehdotuksesta yhteistoiminta-alueen 
kuntien yhteiseksi jätetaksaksi vuodelle 2024. Jätelautakunta käsittelee 
jätemaksutaksan vuodelle 2024 kokouksessaan 13.12.2023. Mahdolliset 
lausunnot pyydetään toimittamaan 4.12.2023 mennessä jätelautakunnalle. 
 
Keskeisimmät jätemaksutaksaan ehdotettavat muutokset:  
- jätehuollon perusmaksuja korotetaan noin 10 %  
- paikkaavan jätteenkuljetuksen maksuja korotetaan noin 10 %  
- pakkausjätteiden maksuja lasketaan noin 10 %  
- biojätteiden maksuja lasketaan noin 2 %  
- saostus- ja umpisäiliölietteiden vastaanottomaksuja korotetaan noin 7 %  
- paperisiin laskuihin lisätään laskutuslisä 2,0 euroa (sis. alv 24 %)  
- energiajätettä ei oteta enää vastaan erikseen, jatkossa se otetaan 
vastaan poltettavana jätteenä  
- polttokelpoisen jätteen (ent. yhdyskuntajäte) hintaa nostetaan 9 % 
 
Hallintosäännön 23 § mukaan toimielin antaa lausunnot toimialaansa 
kuuluvissa asioissa, ellei asia luonteensa, laajuutensa tai 
merkityksensä puolesta ole sellainen, että se kuuluu valtuuston tai 
kunnanhallituksen päätettäväksi. Tältä osin asian ratkaisee kunnanjohtaja. 

 
Esittelijä                              vs. kunnanjohtaja Kari Kankaanranta 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus toteaa lausuntonaan, että jätemaksutaksojen korotukset 

ovat merkittäviä ja osaltaan kyseenalaisia Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy:n 
aikaisempiin taloudellisiin tuloksiin nähden. Korotuksista päätettäessä tulee 
huomioida, että Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy:n tulostaso olisi 
mahdollisimman maltillinen. 
 
Lisäksi kunnanhallitus pyytää huomioimaan, että JVP-Eura Oy:n ja Loimi-
Hämeen Jätehuolto Oy:n väliseen sopimukseen koskien saostus- ja 
umpisäiliölietteiden vastaanottomaksuja on kirjattu siten, että JVP-Eura 
Oy:n Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy:ltä laskuttama kuutiohinta on sama, 
jonka Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy laskuttaa kuljetusfirmoilta. JVP-Eura 
Oy on esittänyt, että nykyisetkin hinnat olisivat riittävät 
 
Vs. kunnanjohtajan kokouksessa tekemä muutettu päätösehdotus: 
 
.Kunnanhallitus toteaa lausuntonaan, että jätemaksutaksojen korotukset 
ovat kohtuuttomat korkeat Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy:n aikaisempiin 
taloudellisiin tuloksiin nähden. Korotuksista päätettäessä tulee huomioida, 
että Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy:n tulostaso olisi mahdollisimman 
maltillinen. 
 
Lisäksi kunnanhallitus pyytää huomioimaan, että JVP-Eura Oy:n ja Loimi-
Hämeen Jätehuolto Oy:n väliseen sopimukseen koskien saostus- ja 
umpisäiliölietteiden vastaanottomaksuja on kirjattu siten, että JVP-Eura 
Oy:n Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy:ltä laskuttama kuutiohinta on sama, 



jonka Loimi-Hämeen Jätehuolto Oy laskuttaa kuljetusfirmoilta. 
Kunnanhallitus puoltaa JVP-Eura Oy esitystä, että nykyiset hinnat ovat 
riittävät. 

 
Päätös Muutettu päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 Pöytäkirjamerkinta: Vaino Maaret ilmoitti esteellisyytensä ja poistui ko. 

asiakohdan ajaksi kello 17:53-17:59. 


